

**EG Konformitätserklärung**  
**EC DECLARATION OF CONFORMITY**

**YOUR MASK GmbH mit Sitz in der Europäischen Gemeinschaft erklärt in alleiniger Verantwortung, dass die unten aufgeführten Produkte den Bestimmungen der nachstehenden Richtlinien oder Verordnungen entsprechen.**

YOUR MASK GmbH based in the European Economic Community declares under their sole responsibility, that the products mentioned below are in conformity with the respective regulations of the following directives.

**Produkt / Product:** FFP2 NR Filtrierende Halbmaske/ Filtration half mask  
**Model:** YOU-M2  
**Richtlinie:** 2016/425 EU für persönliche Schutzausrüstung  
**Klassifizierung:** Kategorie III  
**Guideline:** Personal Protective Equipment 2016/425 EU  
**Classification:** Category III

**Die EG-Baumusterprüfung des genannten Produktes wurde von der benannten Stelle, mit der Identifikationsnummer (ID) 2163, erfolgreich durchgeführt.**

The EC-Type Certification of the said product was performed successfully by the notified body with identification number (ID) 2163.

**EC-Certificate No. 2163-PPE-1512**

**Folgende zutreffende harmonisierte Normen wurden angewendet:**

The relevant documentations are kept and the following applicable harmonized standards have been applied:  
**EN 149:2001 + A1:2009**

**Die ausgestellte Zertifizierung unterliegt dem Verfahren des Moduls C2 der Verordnung EU 2016/425 unter der Aufsicht von Universal Certification.**

The certification issued is subject to the procedure of module C2 of Regulation EU 2016/425 under the Universal Certification supervision.

Berlin, den 05.09.2020



Matay Erdinc

Executive Director

Geschäftsführer

**Geschäftsführer:** Your Mask GmbH  
Matay Erdinc  
Potsdamer Str. 92  
10785 Berlin - GERMANY

**HRB:** 217599 B  
Amtsgericht Charlottenburg

**USt.-IdNr.:** DE330975018  
**St.-Nr.** 30/602/50570